

Date: 25 August, 2025 التاريخ: 25 أغسطس 2025

Subject: OQEP Milestone at Bisat-C Expansion Project

الموضوع: أوكيو للاستكشاف والإنتاج تحتفل بالإنتهاء من Celebrates Operational مشروع توسعة حقل بساط ج

OQ Exploration and Production S.A.O.G ("OQEP" or "the Company") is pleased to announce the successful commissioning of the Bisat-C Expansion Project—an advanced oil processing facility that strengthens Oman's upstream capabilities.

يسر أوكيو للاستكشاف والإنتاج ش.م.ع.ع)"أوكيو" أو "الشركة" (الإعلان عن بدء تشغيل توسعة محطة المعالجة المتقدمة في حقل "بساط ج"، في خطوة استراتيجية تسهم في تعزيز قدرة السلطنة على إنتاج ومعالجة النفط الخام.

Construction of the project commenced on January 10, 2024, with groundbreaking held in March 2024. The facility was successfully commissioned on June 16, 2025 with the introduction of crude oil, ahead of schedule. Additionally, over 3 million man-hours were completed without a single Lost Time Injury (LTI) and 2 million kilometers were driven during the course of the project without any Road Traffic Accidents (RTA) reflecting OQEP's strong commitment to standards across all operations.

بدأت العمليات الإنشائية للمشروع في 10 يناير 2024، واحتفلت الشركة بوضع حجر الأساس في شهر مارس من نفس العام، قبل أن يتم تشغيل المنشأة بنجاح يوم 16 يونيو 2025، قبل الموعد المحدد، مع وصول أولى كميات النفط الخام. علاوة على ذلك، تم إنجاز أكثر من 3 مليون ساعة عمل بدون أي إصابة مضيعة للوقت وتم قطع 2 مليون كيلومتر دون أي حوادث مرورية، مما يعكس الترام الشركة بمعاير الصحة والسلامة والأمن والبيئة في جميع عملياتها التشغيلية.

The Bisat-C Expansion adds substantial processing capacity, bringing gross fluids capacity of 447,000 barrels/day, including 37,000 barrels/day of oil.

يسهم المشروع في تعزيز قدرة معالجة السوائل في المحطة الحالية مع إضافة 447,000 برميل يوميا، منها 37,000 برميل نفط يوميا.

Following the expansion, Bisat C now processes 777,000 barrels/day of gross liquids, including 67,000 barrels/day of oil.

وبعد إنجاز مشروع التوسعة، بلغت القدرة الاجمالية لمحطة "بساط – ج" 777,000 برميل من السوائل يوميا، منها 67,000 برميل نفط يوميا.

This operational milestone reflects OQEP's commitment to efficiency, integrated projects delivery, safety, and reinforcing its role as a leading energy developer in the region.

يمثل هذا الإنجاز خطوة مهمة تعكس الترام أوكيو للاستكشاف والإنتاج بأعلى معايير الكفاءة والسلامة، ومكانتها كشركة رائدة في مجال تطوير مشارد ع الطاقة على مستوى المنطقة.

Best Regards.

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام،

محمود الهاشمي الرئيس التنفيذي بالإنابة Mahmoud Al Hashmi Acting Chief Executive Officer

